

Contract No. HY/2018/02, HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak East & Kai Tak West

3rd September 2024

Highways Department and ICAC to Promote Integrity in Infrastructure
Anti-Corruption Experts from "Belt and Road" Countries Visit Central Kowloon Route

At the invitation of the ICAC, 27 anti-corruption experts from countries along the "Belt and Road" visited the Central Kowloon Route, an infrastructure project under the Highways Department, on 3rd September, 2024. This visit was part of the " ICAC Training Course – Professional Anti-Corruption Training in Major Infrastructure Projects " organized by the ICAC's Hong Kong International Academy Against Corruption.

During the visit, the project team provided detailed explanations to the participants about the quality management and supervision systems for Hong Kong public works projects. They also demonstrated the innovative technologies adopted in the Central Kowloon Route project to enhance anti-corruption and site supervision. Advanced systems such as the Integrated Digital Works Supervision System and Smart Site Management Hub provide close monitoring of various aspects of the project, significantly reducing the risk of corruption. The project team was pleased to share experiences and engaged in technical exchanges with anti-corruption experts from various countries through this site visit.

路政署與廉政公署攜手推動廉潔基建

「一帶一路」反貪精英參觀中九龍幹線

應廉政公署邀請，27 位來自「一帶一路」沿線國家的反貪精英於 2024 年 9 月 3 日參觀路政署轄下基建工程中九龍幹線，作為「廉政公署香港國際廉政學院」「大型基建反腐治理專業課程」的其中一個環節。

Contract No. HY/2018/02, HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak East & Kai Tak West

工程團隊當日向學員詳細講解香港工務工程的質量管理和監督制度，並示範如何在中九龍幹線項目應用創新科技加強工程的防貪及監管措施。先進的綜合數碼工程監督系統及智慧工地管理平台等為工程各環節提供嚴密監察，大大降低貪腐風險。工程團隊很高興能透過是次考察，與各國反貪人員分享經驗和進行技術交流。



Contract No. HY/2018/02, HY/2014/07

Central Kowloon Route – Kai Tak East & Kai Tak West

